
POŠTOVANI SVI! 

 

Naši susjedi bi rekli „dotjeralo cara do duvara“ i to mi se čini uz onu „maske su pale“ najprigodnija 

poslovica trenutka u kojem smo se našli. 

Na žalost unatoč godinama koje sam nakupio, naivno sam vjerovao da nakon odbijenica Gradskog 

ureda za obje izborne skupštine, idemo hitno u nove izbore i spasiti što se spasiti može. Kakva 

zabluda! Dva živahna starčića odlučiše da je njihova zadaća umjesto igre sa praunucima ili šetnje sa 

kućnim ljubimcima, gašenje moto sporta u Hrvata. Dakle ti bivši i sadašnji partijski aparatčiki šalju 

žalbu ministarstvu pravosuđa uvjereni u svoju snagu i političke veze i produžuju agoniju HMS-a na 

duži period.  

Za vašu informaciju, iako vas ima dosta koji to znaju, u nekoliko sam navrata pružao ruku prema 

Peršinu preko ljudi koji su ga podržavali i bili za njega a pri tom nisu zadojeni mržnjom prema meni ni 

željom za osvetom, slao sam mailove itd. Mislim da to nije tajna ali ipak neću o imenima kako im ne bi 

izazvao nelagodu. Dakle, zvao sam Peršina kako bi postigli kompromis, ostavili sujete po strani i dali 

motociklizmu, sportu i sportašima priliku da se bave onim s čim bi se trebali baviti. Kao što možete 

pretpostaviti gospon Štef je sve te molbe i pozive potpuno ignorirao. I što sad? 

Nakon razgovora sa djelatnicama Gradskog ureda za opću upravu (koje ne smiju davati nikakve 

naputke) i odvjetničkim uredom došao sam do sljedećeg zaključka i prijedloga: 

Pozivam SVE klubove preko njihovih ovlaštenih predstavnika na sazivanje nove Izborne skupštine 

naravno uz potporu tajništva i glavne tajnice. Ovdje je naglasak na SVE ili barem dvije trećine klubova 

sa pravom glasa u trenutku isteka mandata ovlaštenih lica u HMS-u. Takvu snažnu Skupštinu sa 

prisutnom dvotrećinskom većinom (ili većom) nitko ne bi mogao srušiti uz nikakve veze po mračnim 

partijskim uredima. 

Apeliram na sve nas da razmirice i različite stavove, svađe i sve što nas dijeli, privremeno stavimo sa 

strane i spasimo djecu, moto sport i sportaše. To jedino možemo ako stavimo glave skupa. Nakon što 

uspostavimo novo vodstvo možemo (i ne moramo) se ponovno svađati :-) 

Ovo pismo pišem bez konzultacija ili odobrenja klubova i ljudi čiju sam imao potporu i zahvaljujući 

kojima sam dobio relativnu većinu glasova na Skupštini 14. prosinca 2024. riskirajući njihovu ljutnju ili 

gubitak potpore. Zaista mislim da bi sport i sportaši trebali biti ispred bilo čijeg ega.  

Dragi prijatelji motociklizma i motociklističkog sporta, ukoliko se slažete sa ovime što sam napisao, 

pošaljite u odgovoru na ovaj mail  „SLAŽEM SE“. Ukoliko ćemo imati 2/3 (ili više) „SLAŽEM SE“ idemo 

u sazivanje NOVE Izborne skupštine koju nitko neće moći srušiti. Ukoliko ne, barem sam pokušao. 

P.S. Nakon održanih skupština došle su do mene informacije zašto su neki klubovi s kojima sam imao 

dobru suradnju glasali protiv mene. Dakle želim da svi znate, bedastoće poput „Papec želi zabraniti 

gradske utrke“, „mrzi pok. Vilka Severa“ i tome slično, su proizvod bolesnih umova „kumrovečkih 

inženjera“ i nemaju veze sa istinom.  

 

Uz najbolje želje,  

Miro Papec 


